

51 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。
1.2 如有重大事项未披露，应当向深圳证券交易所报告。

Table with 2 columns: Name and Position. Lists board members and supervisors including Mr. Yao Yongping and Mr. Yao Jun.

2.2 主要财务数据和指标
2.2.1 主要会计数据和财务指标
单位:元 币种:人民币
本报告期末 上年度期末 本报告期末比上年度期末增减(%)

Table of financial indicators including Total Assets, Total Liabilities, Total Equity, and Profit/Loss for the reporting period.

Table of non-recurring items (非经常性损益项目) with amounts and percentages.

53 股本变动及股东情况
3.1 股份变动情况表
3.2 股东数量和持股情况

Table of shareholders including names, share types, and percentages.

Table of shareholders with unlimited selling conditions (前十名无限售条件股东持股情况).

54 董事、监事和高级管理人员变动
4.1 董事、监事和高级管理人员持股变动

Table of directors, supervisors, and senior management members.

55 重要报告
5.1 主营业务分行业、产品情况表

Table of business performance by industry and product line.

5.2 主营业务分地区情况

Table of business performance by region.

5.3 主营业务及其结构发生重大变化的原因说明
5.4 主营业务盈利能力(毛利率)与上年相比发生重大变化的原因说明

5.5 利润分配与上年度相比发生重大变化的原因分析
5.6 募集资金使用情况

5.7 承诺事项履行情况
5.8 董事会下半年的经营计划扩计划

5.9 预测年初至下一报告期期末的累计净利润可能为亏损或者与上年同期相比发生大幅度变动的警示及说明

5.10 会计师事务所对会计师事务所本报告期“非标准审计报告”的说明
5.11 会计师事务所对会计师事务所上年度“非标准审计报告”涉及事项的变化及处理情况的说明

6.2 持有其他上市公司股权情况
6.3 持有非上市金融企业股权情况

7.2 财务报表
合并资产负债表
2011年6月30日

Table of consolidated balance sheet as of June 30, 2011.

合并资产负债表
2011年6月30日

Table of consolidated balance sheet as of June 30, 2011 (continued).

东睦新材料集团股份有限公司

2011 半年度报告摘要

股票代码: 600114 股票简称: 东睦股份

Table of financial indicators including Total Assets, Total Liabilities, Total Equity, and Profit/Loss.

Table of cash flow statement (现金流量表) for the reporting period.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.

法定代表人: 尹德宝 主管会计工作负责人: 尹亚军 会计机构负责人: 尹亚军

Table of cash flow statement (continued) with detailed breakdown of cash flows.